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PROTOKÓŁ NR 0012.4.7.2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 20 września 2022r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 12.25. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok  

4. Wolne głosy i wnioski. 
 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14 czerwca 2022r. 
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządu Terytorialnego – Tadeusz Markiewicz.  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Katarzyna Prątnicka – Zastępca 
Skarbnika Miasta. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 

 
Tadeusz Markiewicz 
Czy jest już rozstrzygnięty przetarg na odpady komunalne w mieście? 
 
Robert Cichowicz 
Tak, w przyszły, tygodniu będzie prawdopodobnie podpisywana umowa. 
 
Jarosław Potępa 
Czy coś się zmieniło jeśli chodzi o zaniedbany teren przy ulicy Wrocławskiej, czy 
miasto dotarło do właścicieli? Trawa jest nie koszona, są tam wyrzucane odpady, 
porastające krzewy również stwarzają zagrożenie zacienieniem. Wygląda to coraz 
gorzej, należałoby postawić tablicę że to nie jest teren miasta.  
 
Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta  
Co najmniej raz w roku wysyłamy do właścicieli terenu pismo z prośbą  
o interwencję i podjęciem działań. Niestety nie wszyscy właściciele pozytywnie 
reagują na te nasze monity.  
 
Szymon Klimczak 
Przekazuję podziękowania dla pani Prezydent za dofinansowanie dla jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych w naszym mieście.  

 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14 czerwca 2022r. 
 
Protokół przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  

 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji - Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim                        
za przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 
 

Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

      Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

Tadeusz Markiewicz 
 
 
 
 
 
 


